
 

INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ REALITZADA PER 
LA TAULA D’ITINERARIS ESPORTIUS I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 

 
INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’ha dut a terme una reunió de la 
Taula Itineraris Esportius el dia  8 de maig a la Sala de Plens de 19:00 a 20:30 hores. 
 
L’assistència a la taula ha estat de 8 participants. 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 
 
Tal i com es va acordar a la darrera taula, es van començar a tractar temes de valors en l’esport. 
Aquest tema va anar lligat també a la presentació en el darrer Consell Sectorial de l’Esport del 
document del codi de conducta, a càrrec del Professor Joaquín Gairín.  
 
Després de fer una breu ullada al document, es parla que és molt extens i específic, però que pot 
ser un bon eix a partir del qual treballar i fer accions concretes. 
 
Algunes de les entitats presents van parlar de que ja tenen un reglament intern, que cadascuna 
aplica més o menys. En aquest sentit es va destacar en positiu la feina feta per la Penya 
Blaugrana, que ha rebaixat les incidències que han sorgit a base d’una aplicació estricta d’aquest 
reglament. 
 
Una de les persones que influenciarà més a l’hora d’incidir en bons comportaments dels 
jugadors/es és l’entrenador/a, i en aquest sentit, la formació i fidelització en la filosofia de l’entitat, 
és important. Es parla de que caldria incidir més en la cultura de l’esforç (voluntariat) per part dels 
nois/noies que comencen a fer una ajuda en tasques tècniques. 
 
També és important les actituds dels primers equips ja que marcaran també les actituds de bona 
part dels jugadors de l’entitat al ser models de referència.  
 
També es va incidir en que l’afició participi també de les bones pràctiques. Hi ha una doble moral 
ja que en general hi ha queixes que les aficions d’entitats santcugatenques en general no són 
“calentes”i no posen “pressió” però per altra banda hi ha el tema de valors. Caldria trobar bones 
maneres d’animar sense caure en mals costums. 
 
Va quedar palès que cada entitat, com a projecte diferenciat que és, té uns valors diferents i així 
es transmeten als seus membres. Les entitats han de definir clarament quina és la seva filosofia i 
deixar-ho clar a les persones que entren a formar-ne part. 
 
De totes maneres es va acordar que hi ha uns punts comuns i que caldria treballar conjuntament 
entre els agents que formem part de l’esport a la ciutat per tal de potenciar-los i també d’evitar 
algunes pràctiques poc educatives. A partir d’aquí cadascuna d’elles aplicarà les seves 
especificitats.  
 
Es va demanar als assistents que rellegissin el document del codi de conducta i que 
paral·lelament enviessin els seus codis interns, per tal de buscar aquests punts comuns i crear un 
manual de bones practiques aplicable en futures sessions de la taula. 
 


